
 

 

DPr-BRM-II.0012.8.6.2023 

Protokół nr 46/VII/2023 

posiedzenia Komisji Ładu Społeczno-Prawnego 

Rady Miejskiej w Łodzi 

z dnia 4 lipca 2023 r.  

 

I. Obecność na posiedzeniu: 

stan Komisji   -   7 radnych  

obecnych   -   6 radnych 

nieobecnych  -   1 radna 

oraz zaproszeni goście. 

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i 2  do niniejszego protokołu. 

Zaproszenia dla radnych stanowią załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Zaproszenia dla gości stanowią załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczyła: 

Przewodnicząca Komisji radna p. Joanna Budzińska. 

 

III. Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu nr 45/VI/23 z dnia 20 czerwca 2023 r.   

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta 

Wojewódzkiego Policji w Łodzi informacji o kandydatach na ławników – druk BRM 

nr 113/2023. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania Zespołu do przedstawienia 

Radzie Miejskiej w Łodzi opinii o zgłoszonych kandydatach na ławników do sądów 

powszechnych – druk BRM nr 114/2023. 

5. Sprawy wniesione i wolne wnioski.  

 

IV. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia: 

Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska  powitała obecnych  radnych 

 i  zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum niezbędne do 

prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał i opinii.  
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Ad pkt 1. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła proponowany porządek posiedzenia. 

Uwag nie zgłoszono. 

Porządek obrad został przyjęty przez aklamację. 

 

Ad pkt 2. Przyjęcie protokołu nr 44/VI/22 z dnia 20 czerwca 2023 r.  

Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska poddała protokół pod głosowanie. 

Komisja w głosowaniu przy 5 głosach „za, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” przyjęła protokół. 

 

Ad pkt 3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta 

Wojewódzkiego Policji w Łodzi informacji o kandydatach na ławników - druk nr 

113/2023. 

Dyrektor Biura Aktywności Miejskiej p. Agata Burlińska omówiła projekt uchwały wraz 

uzasadnieniem ( stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu).  

 

Faza pytań i dyskusji.  

Radny p. Maciej Rakowski: „muszę na coś zwrócić uwagę. Kilkakrotnie miałem do czynienia 

z procedurą wyłaniania ławników przez Radę. Obserwuję jak ławnicy działają w sądach, co 

mają do powiedzenia i jak są potrzebni. Generalnie cała instytucja ławników, tak jak ona 

funkcjonuje w polskim sądownictwie, to nie jest najmocniejszy aspekt wymiaru 

sprawiedliwości. Ten problem, który my mamy, to on pewnie, co wybory wiązał się 

 z interpretacją tych danych z Policji. Policja  przysyła dane o popełnionych wykroczeniach. 

Pamiętam takie postepowania  związane z wyborem ławników, w których my jako Rada,  

w sposób absurdalny odrzucaliśmy, jako osobę nie posiadającą  nieskazitelnej opinii kogoś, kto 

5 lat temu przeszedł na czerwonym świetle. Umówmy się, że tego rodzaju wykroczenie, nie 

jest okolicznością dyskwalifikującą. Jak Państwo planujecie zachować zdrowy rozsądek przy 

tym postępowaniu?” 

Główny Specjalista w Oddziale ds. Organizacji Pozarządowych i Wolontariatu Biuro 

Aktywności Miejskiej p. Agnieszka Mikołajczyk: „ byłam członkiem zespołu i to zespoły 

wypracowywały kryteria.  

W tych zespołach, w których uczestniczyłam nie było takich sytuacji, że na przykład  przejście 

na czerwonym świetle było okolicznością dyskwalifikującą. Wnikliwie podchodzimy do 
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materiałów, które otrzymujemy z Policji. Innym wykroczeniem jest jazda pod wpływem 

alkoholu i zatrzymanie przez Policję niż przejście na czerwonym świetle.”  

 

Przewodnicząca Komisji poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Komisja w głosowaniu przy 5 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad pkt 4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania Zespołu do 

przedstawienia Radzie Miejskiej w Łodzi opinii o zgłoszonych kandydatach na ławników 

do sądów powszechnych – druk nr 114/2023. 

Dyrektor Biura Aktywności Miejskiej p. Agata Burlińska omówiła projekt uchwały wraz 

uzasadnieniem ( stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu).  

Faza pytań i dyskusji.  

Pytań nie zadano.  

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  

 

Przewodnicząca Komisji poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Komisja w głosowaniu przy 5 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji ogłosiła  5-minutową przerwę.  

Po przerwie Przewodnicząca przeszła do realizacji dalszej części porządku obrad . 

 

Ad pkt 5. Sprawy wniesione i wolne wnioski.  

W ramach dyskusji radny p. Bogusław Hubert podniósł  problem psich nieczystości. Ustalono, 

że Komisja zajmie się tematem na jednym z posiedzeń Komisji. Poruszono także problem 

dotyczący polityki kadrowej w Straży Miejskiej. Etaty w Straży są, ale jest coraz mniej 

chętnych do pracy zarówno w Straży Miejskiej, jak i Policji ze względu na  niskie 

wynagrodzenie. 

Radny p. Bogusław Hubert: „ budżet mógłby się zwiększyć, chociażby o równowartość 

samochodów kupowanych dla Policji co nie jest zadaniem gminy.  Są narzędzia i możliwości 

reagowania bez dodatkowych kosztów i ludzi. Monitoring na ul. Piotrkowskiej jest  

z nagłośnieniem. Monitoring założony w Parku Podolskim też jest  z nagłośnieniem. Można 

ukarać w danym momencie, jeżeli widać zdarzenie chuligańskie, to wystarczy włączyć 
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megafony i zwrócić uwagę, że jest  to nagrywane. Tego Straż nie robi. Wszystko jest nagrywane 

i z tego nic nie wynika.”  

Wiceprzewodniczący Komisji p. Radosław Marzec: „ chciałbym tez podzielić się swoim 

doświadczeniem. Zostały uszkodzone i pomalowane drzwi od siedziby partii przy ul. 

Piotrkowskiej. Mamy swój monitoring wewnątrz podwórka oraz monitoring na całej ul. 

Piotrkowskiej. Widzieliśmy, kto pomalował te drzwi, sprawca nie został zatrzymany.” 

 

Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska podziękowała za udział w obradach  

i zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

Protokół sporządziła                                                           Przewodnicząca Komisji 

 

Joanna Kaźmierczyk        Joanna Budzińska 

 

 


